
 
 
 
 

DEFINITIEF VERSLAG BESTUURSVERGADERING  

21 november 2022 
Van 14.00 – 15.30 uur  
Piet Nakzaal Stadhuis  
 
Leden: Dhr. T.R. Poppens (burgemeester Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers 

(burgemeester Uithoorn); dhr. E. Boog (burgemeester Diemen), mw. J. Langenacker 
(burgemeester Ouder-Amstel), dhr. G.E. Oude Kotte (burgemeester Aalsmeer); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), mw. J. Sylvester 
(Dijkgraaf Waterschap AGV), mw. J. Manshanden (DPG), dhr. P. Holla (plv. politiechef), dhr. 
J. Steenbrink (plv. Hoofdofficier van Justitie), dhr. P. van Rossum (directeur OOV gemeente 
Amsterdam), mw. P. van Es (Defensie), dhr. J. Bos (VrAA), mw. C. Westra (VrAA), mw. M. de 
Boo (VrAA) en mw. S. Barsom (verslag);   

Afwezig: mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter); 

Gasten:  Dhr. D. Overgaauw (VrAA). 

 
Opening 
De plv. voorzitter heet de aanwezigen welkom en heet Dijkgraaf Joyce Sylvester in 
het bijzonder welkom bij haar eerste vergadering van het bestuur van de VrAA.  
 

1. Agenda 
Er zijn geen verzoeken binnen gekomen om de agendapunten onder de stille 

 procedure te bespreken, deze worden conform besloten.  
 

2. Mededelingen 
 De plv. voorzitter doet een terugblik naar de themabijeenkomst van 11 

november.  
De heer van Rossum deelt mede dat vorige week een overleg heeft 
plaatsgevonden tussen de GS, directeur DMC van Amsterdam en de VrAA 
waar gesproken is over de budgetbrief. Dat is in aanloop naar het overleg 
met burgemeester Halsema op 29 november. Er is een aantal suggesties 
aan de heer van Lieshout mee gegeven. Er zal een nieuwe versie van de 
budgetbrief worden opgesteld waarin de colleges van de zes gemeenten 
vroegtijdig worden meegenomen. 
Daarin zullen ook de aanvullingen die tijdens de themabijeenkomst zijn 
gedaan worden meegenomen. 
De planning is uiterlijk half december een nieuwe notitie inclusief de 
externe validatie gereed te hebben (Actie). 16 januari 2023 is een extra 
bestuursvergadering ingepland waar besluitvorming over de budgetbrief 
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kan plaatsvinden, voorafgaand daaraan is een ambtelijk vooroverleg (9 
januari 2023) ingepland.  

 Burgemeester Langenacker geeft een toelichting op het besluit dat tijdens 
de themabijeenkomst is genomen over de opvang van Oekraïense 
vluchtelingen in de tijdelijke opvanglocatie in Ouder-Amstel. Mocht het zo 
zijn dat na 1 augustus 2023 niet alle Oekraïense vluchtelingen in de 
tijdelijke opvanglocatie in Ouder-Amstel elders een plek hebben dan zullen 
de andere gemeenten binnen de VrAA de resultaatsverplichting op zich 
nemen om die vluchtelingen op te vangen. Dit om de boete vanaf 15 
augustus 2023 te voorkomen. Het gaat dan alleen om de Oekraïense 
vluchtelingen omdat voor de andere vluchtelingen het COA 
verantwoordelijk is. 
De plv. voorzitter vult aan dat het goed is dit punt ergens in april terug te 
laten komen zodat er dan nog vier maanden zijn om eventueel bij te sturen 
(Actie).  

 De heer Bos geeft een cijfermatige update over het aantal vluchtelingen in 
de regio. Hij licht toe dat er een notitie in de maak is over de vraag hoe de 
gemeenten en de VrAA in gezamenlijkheid omgaan met de vier dossiers 
binnen dit onderwerp.  

 De heer van Lieshout deelt mede dat er een wijziging heeft plaatsgevonden 
van de interregionale afspraken over de brandweerinzet met 
Kennemerland. In veiligheidsregio Kennemerland gaan naast de vrijwilligers 
nu ook de vijf beroepsposten over op TS4 (per 1-1-2023). In onze 
interregionale afspraken, vastgelegd in convenanten, staat dat we geen TS4 
van de buurregio’s in onze regio accepteren. De convenanten zullen hierop 
moeten worden aangepast. De commandanten zijn hiervoor 
gemandateerd. Het bestuur VrAA ontvangt deze t.z.t. ter informatie. 

 De heer van Lieshout blikt terug op de grote brand in Riekerhaven. Er is een 
rapportage opgesteld die is aangeboden aan het college van Amsterdam. In 
de rapportage is een aantal aanbevelingen gedaan. De gebeurtenis geeft 
aanleiding om de veiligheid van dit soort constructies nader te onderzoek.  

 De voorzitter doet een terugblik naar de TGB oefening van afgelopen week 
en dankt iedereen voor de voorbereiding en inzet.  

 Burgemeester Langenacker deelt mede dat vanavond de documentaire 
Mothers wordt uitgezonden waarin kritisch wordt gekeken naar de top 400 
aanpak. Burgemeester Halsema heeft hierover richting de gemeenteraad 
een brief geschreven die ook is verzonden aan de stuurgroep waar zij aan 
deelneemt. Zij zal die brief delen met het bestuur VrAA (Actie).  

 Burgemeester Langenacker geeft een terugkoppeling van de BAC GHOR.  
 De plv. voorzitter geeft een terugkoppeling van de BAC brandweer en het 

Veiligheidsberaad.  
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3. Vaststellen concept verslag bestuursvergadering d.d. 11 juli 2022 
Het bestuur stelt het concept vast. De actiepunten zijn opgenomen op de actielijst 
of geagendeerd voor deze vergadering.  
De voorzitter geeft n.a.v. het verslag en het punt gewijzigde wet GR aan dat er tot 
01-07-2024 de gelegenheid is om de lokale gemeenschappelijke regelingen aan te 
passen a.g.v. de gewijzigde wet GR. Juristen uit de Veiligheidsregio’s zijn 
momenteel bezig met een modelverordening., die ook als uitgangspunt zal dienen 
voor onze regio. 

 
4. Samenwerkingsconvenant Gemeenschappelijke meldkamer Amsterdam (GMKA) 

en Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland (VrAA) 
De heer Holla geeft een toelichting op het onderwerp. Bij instemming met de 
gevraagde besluiten doet het bestuur geen financiële toezegging. 
 
Het bestuur stemt in met het samenwerkingsconvenant inclusief de 
managementafspraken in de bijlage; met daarbij de kanttekening dat zowel het 
bestuur VrAA als de Politie met het ondertekenen van het convenant niet 
toezeggen dat extra financieringsruimte voor de GMKA beschikbaar is. 
Het bestuur neemt kennis van het feit dat de ondertekening van het convenant 
door beide partijen: de voorzitter van het bestuur VrAA namens het bestuur VrAA 
en (plv.) politiechef Eenheid Amsterdam namens het Korps Nationale Politie, 
Eenheid Amsterdam, na instemming via een digitale ronde plaats zal vinden.   

 
5. Bestuurlijke (8maands) rapportage 

De heer van Lieshout geeft een toelichting op de rapportage en  op de 
verzuimcijfers.  
 
Het bestuur neemt kennis van de Bestuurlijke rapportage van de Veiligheidsregio 
Amsterdam-Amstelland (VrAA), waarin het volgende wordt aangegeven: 

a. Over het algemeen zijn, over de eerste acht maanden 2022, de beoogde 
resultaten- zoals opgenomen in de Programmabegroting 2023, actualisatie 
2022 - behaald. De resultaten op het gebied van terugdringing 
ziekteverzuim en planvorming Brzo zijn niet gehaald (een rood verkeerslicht 
in de bestuurlijk rapportage) en 14 (van de in totaal 63) resultaten zijn niet 
of deels behaald (een oranje verkeerslicht in de bestuurlijke rapportage);    

b. VrAA verwacht over 2022 een financieel resultaat conform begroting (+ € 
0,046 miljoen) 

 
6. Landelijk Project Uniform kwaliteitsniveau Bevolkingszorg 

Burgemeester Langenacker geeft een inleiding op het onderwerp. Het 
Veiligheidsberaad heeft de stuurgroep kwaliteitsniveau Bevolkingszorg ingesteld 
om te komen tot een landelijk beschreven kwaliteitsniveau voor Bevolkingszorg. 
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Vanuit de VrAA ligt nu het voorstel om met alle adviezen in te stemmen behalve 
het advies om over te gaan tot certificering van opleidingen en vakbekwaamheid. 
De VrAA loopt daarmee vooruit op de landelijke voorstellen. Begin volgend jaar zal 
het voorstel regionalisering bevolkingszorg en uniformering van de rollen binnen 
onze veiligheidsregio worden voorgelegd aan het bestuur.  
 
Het bestuur stemt in met het advies van het landelijke project “Uniform 
kwaliteitsniveau Bevolkingszorg”.  

 
7. Presentatie Cyber en de effecten voor de gemeenten 

Burgemeester Heiliegers en Dennis Overgaauw nemen het bestuur aan de hand 
van een presentatie mee in het onderwerp. De presentatie gaat in op wat er nu op 
welke tafel besproken wordt over het onderwerp Cyber, geeft een vooruitzicht 
over wat er de komende periode ontwikkeld moet worden op dit gebied en de 
effecten daarvan voor de gemeenten. 
Mevrouw Sylvester geeft aan dat het goed is om ook de waterschapstaak te 
betrekken bij het onderwerp Cyber.  
De plv. voorzitter stelt voor om dit nog breder te trekken.     

8. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.   
 

9. Fiscaal Beleidsplan 2022 
Het bestuur stemt in met het Fiscaal Beleidsplan 2022. 

10. Arbeidsomstandighedenbeleid VrAA 
Het bestuur neemt kennis van het Arbeidsomstandighedenbeleid VrAA, stemt in 
met het Arbeidsomstandighedenbeleid VrAA, stemt in met de borging van het 
Arbeidsomstandighedenbeleid VrAA in de organisatie en ziet toe op toetsing en zo 
nodig actualisering indien Arbo wet- en regelgeving wijzigt. 

11. Vaststelling tweede loopbaanafspraken 
Het bestuur stelt de in het Landelijk Overleg Arbeidsvoorwaarden 
Veiligheidsregio’s (LOAV) overeengekomen tweede loopbaanafspraken (circulaire 
27 oktober 2022, Lbr. 22/13) vast als algemeen verbindend voorschrift en neemt 
kennis van het Communiqué LOAV: afspraken 2e loopbaan, 10 oktober 2022. 

12. Termijnagenda en overzicht acties 
Het bestuur neemt kennis van de termijnagenda 2022/2023 en het overzicht van 
de acties.   

13. Correspondentie- en TKN lijst 
Het bestuur neemt kennis van de correspondentie- en TKN lijst. 

14. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


